
Beretning Jagt- og skovudvalget 2020/21 

 

 

Beretningen bliver kort, for udvalgets aktiviteter har været påvirket af COVID-19 

Drivjagter: Ingen jagter er afholdt siden sidste generalforsamling. Vi har fulgt de generelle 

retningslinjer. Tilsvarende for trykjagten. I stedet åbnede vi op for, at man kunne booke en uges 

riffeljagt i Fly Plantage. Her blev der nedlagt to smaldyr.  

Bukkejagten: Blev gennemført ”normalt”, men dette år med et meget beskedent udbytte. Én buk 

blev det til, hvilket er bundrekord. En fin seksender. Det er svært at pege på årsager. Måske er 

råvildtet påvirket af den markant øgede trafik i skoven, men vi mangler evidens og har behov for 

flere års empiri. Det er tydeligt, at der er flere der bruger skoven, men det er et vilkår vi må leve 

ned. I øvrigt har Rønbjerg også kun nedlagt en enkelt buk og her er trafikken mindre end i Skive. Vi 

må afvente efterårets jagter.  

Skovdagen havde en fin tilslutning. Udover en hyggelig dag havde fik vi nået en hel del.  

Vi oplever i øvrigt et stigende problem med naboers placering af stiger/tårne indenfor den 

lovpligtige 130 m grænse. Vi har besluttet, at vejen frem er dialog og vil på de enkelte stiger 

placere (er i gang) en venlig påmindelse om at få forholdet bragt i orden – evt. ved en naboaftale 

med foreningen. Dette er koordineret med foreningen. 

Kommunen har ansat en skovfoged med ansvar for kommunens skove og naturarealer. 

Foreningen er i god kontakt med pågældende (Lars Byrialsen) og ser frem til samarbejdet. 

Rågejagten:   296 


